
 

 

Møde: Skolebestyrelsesmøde  

Dato: 15.1.25 

 

Deltagere: Ove, Henriette, Jan, Anja, Lizette, 

Fraværende: 

 

Indhold Ansvarlig Tid Referat Hvem gør 
hvad? 

1. godkendelse af referat 
 

    

2. Punkter fra 
skoleledelsen 
 

OD  - Malerarbejde – vedligehold 
Enkelte væge er malet mellem 
jul og nytår. Det prioriteres at 
vedligeholde undervejs. 
 

- Legeplads/gyngestativ 
Er færdig og eleverne er glade 
for det. 
 

- Personalenyt tilgang/afgang 
Efteråret har været ramt af 
personaleudskiftning i 
efteråret. 
Rose kommer tilbage den 
22.1.25 i Base 3. 
Valdemar bliver forlænget 
frem til sommerferien. 
Nadia begynder i Base 2 den 1. 
februar. 
Mirja begynder i Base 2 den 1. 
februar. 
Bertram stopper med 
udgangen af januar. 
 
Ledelsen skriver ud, hvornår 
børnene for ovenstående at 
vide. 
 
Base 3 blev delt i december 
måned. Der blev sat ekstra 

 



 

ressource på for at kunne 
holddele. Der er lagt en plan 
for at kunne samle klassen 
igen på sigt.   
 
Sarah er opsagt. 
 
Der vil være fokus på, at 
ledelsen er tæt på Base 2 og 
Base 3 teamet i begyndelsen.  
 

- Tilsyn: der har været anmeldt 
tilsyn. Rapporten bliver lagt på 
hjemmesiden. De pegede på, 
at det var en god ide med 
elever der er sat ned i skema, 
at der bør være en 
lægeerklæring. Skole betaler 
for lægeerklæringen.  
Der kommer et uanmeldt 
skema i foråret. 
 

- Vold/trusler/magtanvendelser 
elektronisk 
Det fungerer elektronisk. 
Medarbejderne får snart beske 
d om at tage det i brug. 
Der registreres også vold barn-
barn. Ove fortæller om 
proceduren omkring vold i 
uhensigtsmæssig grad mht. 
hjemsendelse på dagen hvis 
muligt og blive hjemme dagen 
efter. 
 

- Skolestarterne 
Der starter 4 Base00 børn 1. 
april. 25. De skal være i 
Holmebækskolens klublokale, 
ligesom sidste skoleår- det har 
skolen god erfaring med fra 
sidste skoleår. 
 

- Co-Teaching 



 

Der arbejdes med minimum et 
forløb i hver klasse i dette 
skoleår.  

 
- Kompetenceløft i uge 32: der 

er kommunalt afsat en pulje til 
kompetenceløft for lærer og 
pædagoger. 

 
- Status på børn: 1 barn i praktik 

i almenskole.  2-3 tænkes 
udslust efter sommerferien. 

 
 

3. Punkter fra 
forældrebestyrelse 

  - Hvad er proceduren for re- 
visitering og skole/hjem 
samtaler? 
Det har været forskelligt om 
eleverne har deltaget i skole- 
hjemsamtalerne/ 
revisitationssamtaler. 
Der er ønske om, at der ikke 
skal være børn med til 
revisitationsmødet. Der ønskes 
en tydelig beskrivelse af 
mødets form. Der ønskes tid til 
at tale om handleplanen. 
Ledelsen tager det med 
tilbage. 
 

- Generel snak om skærmbrug. 
I SFO2 er der ikke computer 
om onsdagen. Der tilbydes 
andre aktiviteter som 
alternativ til computer. I 
indskolingen er der allerede en 
kulturændring ift. brugen af 
PS5 og iPadtid.  
 

- Udeliv /motion. Muligt med 
mere af det? 
Legepladsen for Base 2 og 3 er 
kedelig. Jan fortæller, at Base 2 
og 3 kan bruge legepladsen 
ved indskolingen.  

 



 

Ove vil undersøge om det er 
muligt at lave en ostebane.  
Ove fortæller at Base 3 bruger 
naturskolen. Ove fortæller, at 
det kan være, at det bliver et 
fokusområde, hvordan man 
laver udeskole.  
 

 

4. økonomi   - Resultatet for 2024: 
Ove har gennemgået 
resultatet for 2024. Skolen får 
ikke refusion for 
pædagogstuderende længere, 
så derfor skal skolen ikke 
modtage pædagogstuderende 
fremover. 
Der overføres 635.855 kr. De 
er øremærket til besparelsen i 
2025. 
 

- Taksten for 2025 den er faldet 
til 25895 kr./måned  pr. barn 

 

5. Eventuel 
 

    

      

     
 


